
Mit navn er Sebastian Funch og jeg er 17 år. Jeg begyndte at ryge cigaretter da jeg var omkring 14 

år gammel. Jeg har lige siden haft dette problem da jeg var i en dårlig vennekreds. Da jeg endelig 

kom ud af denne kreds af venner havde jeg stadig et problem, rygning. Jeg ville gerne stoppe med 

det da det ofte forhindrede mig i at lege med f.eks. mine yngre søskende. Jeg prøvede at gå ned på 

mine smøger, og selv om jeg kun var 16 på dette tidspunkt, prøvede jeg også nikotin tyggegummi, 

men det hjalp mig egentlig ikke. Her for 6-7 måneder siden blev jeg introduceret til E-cigaretten. 

Jeg startede på 18 Mg nikotin, og er nu nede på 6 Mg. Det overraskede mig hurtigt da jeg kunne 

mærke en kæmpe forskel på min hverdag. I starten dampede jeg på disse Ego starts pakker, men jeg 

er nu begyndt at bruge mods, og mere avancerede brændere. Jeg kan se igennem lovforslaget at 

denne hobby jeg nu er blevet meget glad for, vil blive udryddet. Jeg vil dog stadig have muligheden 

for at dampe, men ikke på samme måde som jeg er kommet til at elske. Det er også et problem da 

de nyere udgivelser fra de forskellige firmaer laver flere af de tanke, brændere osv. som forslaget vil 

forbyde. De skal også have godkendt de varer som de vil sælge til os i Danmark, og til sidst vil de 

ikke blive ved med at sælge os det hardware som der bliver solgt i de danske butikker. Også er der 

et forslag som lyder på at butikkerne skal have godkendt alle deres forskellige varer, og det kommer 

til at koste dem mange penge. Til sidst vil de forskellige E-shops osv. uddø da de ikke har råd til 

det. Jeg synes at dette lovforslag vil være synd da det har hjulpet mig med at komme af med 

cigaretterne, og sikkert også mange i fremtiden.  
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